
Svar interpellation:

“INTERPELLATION OM DE GEOGRAFISKA UTSKOTTEN”

Lars Vikinge (C) har i en interpellation ställt två frågor till mig, här följer mina svar:

Vad gör styret för att arbetet i de geografiska utskotten ska fungera enligt beslutad
arbetsordning?
Vi jobbar med frågan på olika nivåer. För att nämna ett exempel har vi nyligen i oktober
träffat de geografiska utskottens presidier. Vi har även avstämningar med
tjänstepersonsorganisationen för att säkerställa att de utbildnings- och planeringsinsatser som
vi jobbade med under våren har skapat goda förutsättningar för utskottens arbete under resten
av mandatperioden.

Är styret berett att tillskjuta resurser, om så krävs, för att de geografiska utskotten ska
kunna utföra sitt uppdrag?
Skulle det visa sig att de tilldelade resurserna inte är tillräckliga får frågan om resurstillskott
hanteras i samband med budgetberedning och antagande inför kommande år.
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